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Gevraagd aan…..  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

Even kort voorstellen….  

Marith Volp, directeur Volksgezondheid en Zorg RIVM en oud-voorzitter VNVA. Persoonlijk 

feitje: ik zit ook nog in een lustrumjaar want ben 50 geworden en voel me beter dan ooit!  

 

Wie of wat heeft jou geïnspireerd om arts te worden en waarom? En wie is/was jouw ultieme 

rolmodel? 

Heel eerlijk: George Clooney toen hij Doug Ross speelde in de ziekenhuisserie ER. 

Maar verder heb ik twee ultieme rolmodellen: Els Borst en Aletta Jacobs  

Met wie van de VNVA zou je wel eens willen ruilen en waarom? 

Met Hanneke Takkenberg. Om te ervaren wat zij als Chief Diversity Officer bij de Erasmus 

Universiteit Rotterdam en ook als hoogleraar aan de Rotterdam School of Management doet 

om voor vrouwelijk leiderschap en gendergelijkheid binnen organisaties te vergroten. 

 

Waar ben je trots op in je werk en/of privé? 

Op mijn kinderen die opgroeien tot mooie jongvolwassenen. En in mijn werk ben ik trots op 

al betrokken en bevlogen medewerkers van het RIVM.  

 

 

 

Marith Volp 

Fotograaf: Marike de Meij 
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Wat is jouw mooiste herinnering aan de VNVA? 

Poeh, ik heb er zoveel! De vorige lustrumcongressen, de Corrie Hermannsymposia, met 

Corrie Hermann in het bestuur mogen zitten. En ik heb hele goeie herinneringen aan Joke 

Selhorst, de onvermoeibare en onvolprezen motor van de VNVA! 

 

Wat zou je anderen/jongere vrouwen willen meegeven? 

Wat ik altijd zeg: kies voor de fulltimevariant maar regel dat je tenminste een dag thuiswerkt 

en besteed uit wat uit besteed kan worden. En stop met je schuldig voelen!  

 

Hoe denk jij dat de gezondheidszorg diverser en inclusiever kan? 

Wees je bewust van je eigen blinde vlek ten aanzien van inclusie en diversiteit. Wees 

nieuwsgierig naar mensen die in eerste instantie misschien niet op je lijken. 

 

Wat betekent/is de meerwaarde van diversiteit voor jou? 

Het is de basis van ons bestaan. We zijn uniek en mogen uniek zijn. De wereld wordt een 

mooiere plek als we bereid zijn van elkaar te leren en naar elkaar te luisteren. En elkaars 

toegevoegde waarde te zien. 

 

Wat kan de VNVA in deze huidige tijd betekenen voor vrouwelijke artsen? 

Nog steeds heel veel. En niet alleen voor vrouwelijke artsen maar ook voor al die jonge 

aankomende artsen zonder 6 vinkjes. Wij kunnen de deuren van de artsenwereld verder 

openzetten!  


